

WALLPAPER

May 2001
Our 60-page survey
of Switzerland



ORIGINAL VERSION

Geneva Gem

There is no shortage of Belle Epoque gems studded throughout the Swiss hotel scene, but it's hard to find the one that is both cute without being sickening. Geneva's Hotel Tiffany, below, distinguishes itself from the rest of the competition not only by its manageable size (46 rooms), but also by truly excellent service and a convenient location.

The hotel is sandwiched between the city's banking and shopping quartiers and is a quiet stroll from the old town. Try hiding in the English Bar, below, when those NGO meetings get to be a bit much.

FRENCH VERSION

Joyau genevois

Les joyaux de style Belle époque ne manquent pas dans l'hôtellerie suisse, mais il est difficile d'en trouver un qui soit mignon, sans être de mauvais goût.

L'hôtel Tiffany à Genève, ci-dessous, se distingue de sa concurrence non seulement par sa petite taille (46 chambres), mais aussi par un service réellement excellent et une situation intéressante.

Il se trouve entre le quartier des banques et celui des boutiques, ainsi qu'à une courte distance de la vieille ville.

Nous vous conseillons d'aller vous réfugier dans son bar anglais quand vous en avez assez de tous ces meetings à l'ONG.